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KATOLÍCKA UNIVERZITA V RUŽOMBERKU 
formujúca myseľ i srdce  

 

 

 

Zápisnica z 6. zasadnutia AS FF KU 

21. januára 2025, 13,00 hod., miestnosť F 307 

 

Prítomní členovia AS FF KU: 

Mgr. Miroslav Huťka, PhD., 

doc. Mgr. Jana Juhásová, PhD., 

Mgr. Ivan Koniar, PhD., 

doc. PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD., 

PhDr. Michal Marťák, PhD., 

Rastislava Červeň 

a Mgr. Katarína Vargová. 

Ospravedlnení členovia AS FF KU: 

Bc. Michal Garaj 

prof. Dr. Phil. fac. theol. Peter Volek, 

 

 

 

Prítomní hostia: Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD., Mgr. et Mgr. Paulína Kováčová. 

 

Šieste zasadnutie Akademického senátu Filozofickej fakulty (ďalej AS FF KU) otvoril Mgr. 

Miroslav Huťka, PhD., predseda AS FF KU. Na úvod privítal prítomných členov AS FF KU a 

informoval, že na zasadnutí je prítomných 7 členov AS FF KU, a preto je senát uznášaniaschopný. 

Následne oboznámil členov akademického senátu s programom rokovania podľa pozvánky: 

 

1. Prerokovanie a schválenie návrhu na vymenovanie Mgr. Beáty Dorkovej (študentky 1. 

ročníka doktorandského štúdia teórie a dejín žurnalistiky) za členku disciplinárnej komisie 

fakulty, 

2. Prerokovanie a schválenie návrhu výšky školného a poplatkov spojených so štúdiom na 

Filozofickej fakulte KU pre akademický rok 2025/2026, 

3. Rôzne. 

 

Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu programu 6. zasadnutia AS FF KU a preto 

predseda nechal hlasovať o programe:  

 

Prítomní: 7 Za: 7  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Program zasadnutia bol schválený tak, ako bol predložený v pozvánke. 

 

FILOZOFICKÁ FAKULTA 

AKADEMICKÝ SENÁT 
Hrabovská cesta 1, 034 01 Ružomberok 
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1. Prerokovanie a schválenie návrhu na vymenovanie Mgr. Beáty Dorkovej (študentky 1. 

ročníka doktorandského štúdia teórie a dejín žurnalistiky) za členku disciplinárnej 

komisie fakulty, 

Dekan FF KU v súlade s článkom 29, ods. (21) Štatútu KU navrhol na uvoľnené miesta člena 

Disciplinárnej komisie FF KU po Mgr. Samuelovi Červeňanskom, PhD. Mgr. Beatu Dorkovú, 

študentku 1. ročníka PhD. štúdia teória a dejiny žurnalistiky. Príslušný článok 29, ods. 21 štatútu 

hovorí: „Členov disciplinárnej komisie fakulty a jej predsedu vymenúva z radov členov jej 

akademickej obce po schválení akademickým senátom fakulty dekan; polovicu členov tejto komisie 

tvoria študenti.“. Po krátkej diskusii, do ktorej sa zapojil dekan FF KU Mgr. Samuel Štefan Mahúť, 

PhD. a viacerí členovia AS FF KU bol podaný procedurálny návrh, aby sa o tejto personálnej otázke 

hlasovalo verejne: 

 

Procedurálny návrh: 

AS FF KU súhlasí, aby sa o vymenovaní Mgr. Beaty Dorkovej študentku 1. ročníka PhD. 

štúdia teória a dejiny žurnalistiky za členku disciplinárnej komisie FF KU hlasovalo verejne. 

Prítomní: 7    Za: 7   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Následne predseda AS FF KU prečítal znenie uznesenia, o ktorom dal následne hlasovať: 

 

Uznesenie č. 15/2025: 

AS FF KU v súlade s čl. 29, ods. (21) Štatútu KU schvaľuje návrh dekana FF KU na 

vymenovanie Mgr. Beaty Dorkovej študentku 1. ročníka PhD. štúdia teória a dejiny 

žurnalistiky za členku Disciplinárnej komisie FF KU. 
Prítomní: 7    Za: 7   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

2. Prerokovanie a schválenie návrhu výšky školného a poplatkov spojených so štúdiom na 

Filozofickej fakulte KU pre akademický rok 2025/2026, 

 

AS FF KU podľa čl. 20, ods. 3., písm. d) Štatútu  FF KU schvaľuje návrh dekan na výšku školného 

a výšku poplatkov súvisiacich so štúdiom na fakulte v kontexte platnej legislatívy a vnútorných 

predpisov KU; dekan fakulty schválený návrh predkladá rektorovi. Predseda AS FF KU odovzdal 

slovo dekanovi FF KU, predkladateľovi tohto návrhu. Dekan informoval o zámere fakulty 

nezvyšovať poplatky, ako aj o politike slovenských univerzít v otázke školného. Následne predseda 

AS FF KU otvoril k tomuto materiálu diskusiu, do ktorej sa zapojili niektorí členovia AS FF KU. 

Diskutovalo sa najmä o poplatku za započítanie kreditov z predchádzajúceho štúdia (posúdenie a 

uznávanie predmetov, netýka sa mobilít). Po ukončení diskusie predseda AS FF KU prečítal návrh 

uznesenia, o ktorom dal následne hlasovať:  

 



   

 

 
 
 

Strana 3 z 3 

Uznesenie č. 16/2025 

AS FF KU podľa čl. 20, ods. 3., písm. d) Štatútu  FF KU schvaľuje návrh dekana FF KU na 

výšku školného a poplatkov spojených so štúdium na FF KU pre akademický rok 

2025/2026. 
Prítomní: 7    Za: 7   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

3. Rôzne  

 

V tomto bode sa predseda AS FF KU opýtal dekana FF KU na prebiehajúcu prestavbu 4. 

poschodia. Ďalej dekan FF KU informoval členov AS F KU o pláne oživenia Fondu na podporu vedy 

na FF KU, ktorý by mohol v tomto roku 2025 obnoviť svoju činnosť, ako aj o možnosti vyčlenenia 

neúčelových finančných prostriedkov pre potreby katedier. Doc. Mgr. Janka Juhásová, PhD. 

požiadala o úpravu vybavenia niektorých fakultnej priestorov. 

Nakoniec sa predseda AS FF KU poďakoval členom AS FF KU za ich dôveru, hlasovanie, 

návrhy a prvé zasadnutie AS FF KU ukončil. 

 

 

 

 

 

V Ružomberku 21. januára 2025            Mgr. Miroslav Huťka, PhD. 

             predseda AS FF KU 

Na vedomie: 

Mgr. Miroslav Huťka, PhD., 

doc. Mgr. Jana Juhásová, PhD., 

Mgr. Ivan Koniar, PhD., 

doc. PaedDr. Petra Lajčiaková, PhD., 

PhDr. Michal Marťák, PhD., 

prof. Dr. Phil. fac. theol. Peter Volek, 

Rastislava Červeň, 

Bc. Michal Garaj, 

a Mgr. Katarína Vargová. 

 

Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD., dekan FF KU 

 


